



*Learning*

*For*

*Life*

Dear Students and Parents:

The Superintendent and Board of Education along with the entire staff of the Dearborn Public Schools work hard to ensure that all of our schools are safe. We have implemented our Response to Bullying initiative to protect students from bullying behavior and have adopted a strong policy prohibiting weapons in our schools.

The Board of Education prohibits students from possessing, storing, making, or using a weapon at school, on school property, on school buses, or on the way to or from school. The term "weapon" means any object which, in the manner in which it is used, is intended to be used, or is represented, is capable of inflicting serious bodily harm or property damage, as well as endangering the health and safety of persons. Weapons include, but are not limited to, firearms, guns of any type whatsoever, including soft air and gas-powered guns (whether loaded or unloaded), knives, razors, clubs, electric weapons, metallic knuckles, martial arts weapons, ammunition, and explosives.

This policy also prohibits look-alike items like toy guns, false fire alarms, bomb threats, or intentional calls to falsely report a dangerous condition. The consequences for bringing a toy gun to school are the same as bringing a real gun to school—possible expulsion and referral to the police.

Thank you for helping us to keep Dearborn Schools safe.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink that reads "M. Alie-Bazzi". The signature is written in a cursive, flowing style.

Maysam Alie-Bazzi

Principal

Woodworth Middle School



حضرة أولياء الأمور الكرام،

يعمل المشرف العام ومجلس إدارة التربية والتعليم جنباً إلى جنب مع جميع موظفي مدارس ديربورن الرسمية بجد لضمان سلامة وأمانة جميع مدارسنا. قمنا بتنفيذ برنامج عدم البلطجة لحماية الطلاب واعتمدنا سياسة قوية تحظر حيازة الأسلحة في مدارسنا.

تمنع مجلس إدارة التربية والتعليم الطلاب من حيازة وحفظ وصنع أو استخدام أي سلاح في المدرسة. كما يمنع منعاً باتاً حيازة أي سلاح على أراضي المدرسة وفي الحافلات المدرسية وفي الطريق إلى أو من المدرسة. كما يشمل ذلك حيازة أي شيء يتم استخدامه ويعتزم استخدامه لإلحاق ضرر بدني جسيم أو أضرار في الممتلكات فضلاً عن تعريض الخطر لصحة وسلامة الأشخاص. تشمل الأسلحة، ولكن ليس على سبيل الحصر، الأسلحة النارية والبنادق من أي نوع كانت بما في ذلك البنادق التي تعمل بالغاز والسكاكين وشفرات الحلاقة والأسلحة الكهربائية والمفاصل المعدنية وأي سلاح يتعلق بفنون الدفاع عن النفس والذخائر والمتفجرات.

كما يحظر حيازة الألعاب الأسلحة والإبلاغ الكاذب عن حريق وتهديدات بوجود قنابل و/ أو المكالمات المتعمدة للإبلاغ الكاذب عن حالة خطرة. العواقب التي تنتج عن جلب مسدس لعبة إلى المدرسة هي نفس العواقب لحيازة الأسلحة الحقيقية بما في ذلك احتمال الطرد من المدرسة والإحالة إلى الشرطة.

شكراً لمساعدتنا في الحفاظ على سلامة وأمانة مدارس ديربورن الرسمية.

مع خالص التقدير،